

NSSB – Console Servers/ DGSRS – Serveurs de console

BPM015625

Questions and Answers/ Questions et réponses

This document contains the questions and answers related to the SOLICITATION BPM015625

Ce document contient les questions et réponses liées à la SOLLICITATION BPM015625

Question # 1:	<p><i>Annex B – List of Deliverables</i> <i>The Management Platform license cost is weighted at 20, but there is no purchase of it in the initial contract. For something which is not included in the initial purchase, it seems very heavily weighted.</i> <i>Can the weight for the management platform (Line 7) be reduced to 1?</i></p> <p>Annexe B – Liste des produits livrables Le coût de la licence Management Platform est pondéré à 20, mais il n'y a pas d'achat dans le contrat initial. Pour quelque chose qui n'est pas inclus dans l'achat initial, cela semble très lourdement pondéré.</p>
Response to Q1:	<p>SSC anticipates that the cost of a software license to centrally manage a single console server will be significantly lower than the cost of the console server itself. SSC must weigh this item accordingly.</p> <p>SSC has adjusted the weight of item 7 to address the potential bidder's concern. Please refer to revised Annex B.</p> <p>SPC prévoit que le coût d'une licence logicielle pour gérer de manière centralisée un serveur de console unique sera considérablement inférieur au coût du serveur de console lui-même. SPC doit peser cet élément en conséquence.</p> <p>SPC a ajusté le poids de l'article 7 pour répondre à la préoccupation du soumissionnaire potentiel. Veuillez consulter l'annexe B révisée.</p>

NSSB – Console Servers/ DGSRS – Serveurs de console

BPM015625

Questions and Answers/ Questions et réponses